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Verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel 

29-02-2024 

 

1. Opening  

Dhr. Op ’t Hof (voorzitter) opent de vergadering op de wat ongebruikelijke locatie 

aan de Dorpsstraat 192 en heet iedereen van harte welkom. Zowel de 

gemeentewerf als de Breehoek hadden de ruimtes volgeboekt.   

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform het voorstel goedgekeurd en vastgesteld.  

                                                                              

3. Inspreekronde 

Tijdens de vergadering komen alsnog twee dames van de Stationsweg binnen. Zij 

waren naar de vergaderruimte aan het Zwarte Land gegaan. Zij maken zich 

zorgen over de verkeersveiligheid op de Stationsweg. De weg is wel aangepast, 

maar veel auto’s rijden vooral op het eerste stuk nog veel te hard. Dit geldt ook 

voor speedpedelecs zowel op de weg als op het fietspad. Zij moeten op de weg 

rijden, tenzij er een bromfietspad aanwezig is. Op het gewone fietspad mag dus 

niet. Bij het oversteken is er vanwege geparkeerde auto’s soms weinig zicht. 

Het fietspad en voetpad zijn gelijkwaardig, dat kan verwarring geven. Er is een 

gesprek geweest met de burgemeester. Het verzoek is om zo snel als mogelijk 

door de politie snelheidsmetingen op de drukke momenten te doen plaatsvinden  

en dan vanuit verdekt opgestelde, gewone wagens. 

Wim van der Veer geeft aan dat er ook metingen gedaan kunnen worden met 

kabels over de weg zodat er zicht komt op verkeersdrukte en hoe hard men rijdt.  

Dit wordt door de Boa/politie opgepakt. De dames geven aan dat zij ook 

persoonlijk benaderd mogen worden. Na vaststelling van een en ander kan dan 

actie ondernomen worden. Actie 1:  Boa/politie/gemeente.  

 

4. Vaststelling van de presentielijst 

- Met kennisgeving afwezig: Jaco Geurts, Andries Hendrikse, Marga van der 

Lans en Robert-Jan van de Veen.  

- Afwezig zonder kennisgeving: politie. 

- Aanwezig namens gemeente: Mieke Gardenier, Bert Rigterink (Boa), Steven 

van Griethuijsen en Olav van Schie (beleidsmedewerker (beschermd) wonen). 

- Aanwezig namens Woonstede: Cedric van Walbeek. 

 

5. Vaststelling verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel van 30-11-

2023 
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• Redactionele  en/of inhoudelijke opmerkingen en vaststelling 

- Mieke wijst erop dat de opmerking in de laatste zin van punt 1 niet juist is. 

Burgemeesters zijn wel aanwezig geweest bij het Wijkplatform-Oost. Op voorstel van 

de voorzitter worden de woorden ‘van Wijkplatformen en’ geschrapt.  

- Bij punt 4, vaststelling presentielijst, leest de voorzitter een mail voor van Andries 

Hendrikse. Hij bedankt voor de belangstelling en geeft aan dat het naar 

omstandigheden met zijn vrouw goed gaat (kankervrij), maar dat hij in het kader van 

zijn mantelzorgerschap zijn lidmaatschap van het Inwonersplatform beëindigt. De 

voorzitter heeft hem per mail bedankt voor zijn inzet voor het Platform en hem alles 

goeds toegewenst. Er zal voor een bon zorggedragen worden. De voorzitter zal deze 

aan hem overhandigen. Actie 2: Gardenier en Op ’t Hof. 

- Gevraagd wordt naar het bordje op de Lambalgerkeerkade. De officiële ‘onthulling’ 

is op 21 maart 2024 gepland. 

  

Met inbegrip van deze opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd en vastgesteld. 

  

•  Afwerken actiepunten 

- Actie 1. Is uitgevoerd.  

- Actie 2. De lijst met gegevens is meegezonden en bijna compleet. De voorzitter 

wijst erop dat deze gegevens alleen voor intern gebruik binnen het Inwonersplatform 

gebruikt mogen worden. Ze zijn vertrouwelijk (AVG). Er zijn zonder Andries 

Hendrikse dertien leden. De volgende keer zal de aangevulde lijst weer 

meegezonden worden. Actie 3: Op ’t Hof.                                                                                                                                                                                                     

- Actie 3. Zie onder actie 4. 

- Actie 4. Er is nu een proces om overhangend groen op te pakken. Een melding via 

www.scherpenzeel.nl/melden wordt opgepakt door de toezichthouder. Deze stelt de 

situatie vast. Als er geen signalen zijn van sociale problematiek, ontvangt de 

bewoner een brief. Na een week of twee controleert de toezichthouder nog eens. Als 

de situatie is verbeterd, dan wordt de melding gesloten. Is dat niet het geval, dan 

wordt de melding met de gegevens van de toezichthouder doorgezet naar de Boa. 

Deze zal dan handhaven of handelen naar bevind van zaken.  

Dit is het beleid, maar de uitvoering is wel onderhevig aan tijdsdruk en prioriteiten 

stellen. Dit geldt ook voor de buitendienst. De handhavers gaan niet actief hierop 

controleren. Er wordt opgemerkt dat niet iedereen de financiën heeft om 

tuinonderhoud te laten uitvoeren. Volgens de gemeente is de heggentocht vooral 

bedoeld om elkaar op irritante zaken te wijzen en bewustwording ervan te kweken, 

bijvoorbeeld ten aanzien van overhangend groen. Iedereen dient zijn 

verantwoordelijkheid te nemen en zou zijn buren moeten helpen. Hoewel dit laatste 

door iedereen erkend wordt, wordt er toch op aangedrongen dat de gemeente niet 

http://www.scherpenzeel.nl/melden
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alle verantwoordelijkheden bij de burgers moet leggen. Aart wijst erop dat de stoep 

wettelijk 1,20 meter breed moet zijn en dat geconstateerd is dat dat op sommige 

plaatsen duidelijk niet het geval is. Hier zou de gemeente toch moeten handhaven!  

Actie 4: gemeente.  

- Actie 5. Mevr. Roest is door de voorzitter op de hoogte gesteld. Cedric meldt dat dit 

niet door Woonstede wordt gerealiseerd. De wijkbeheerder wordt nogmaals 

gevraagd naar het hoe en wat. Actie 5: Cedric. 

- Actie 6. De familie is door de voorzitter op de hoogte gesteld. Inmiddels is de 

gemeente langs geweest. De aannemer van Liander heeft zijn werkzaamheden net 

afgerond. De toezichthouder zal met de eigen aannemer het werk opnemen en het 

tegelwerk verbeteren waar nodig. Actie 6: gemeente   

- Actie 7. Verkeer heeft dit opgepakt. De V85 (gemiddelde snelheid van 85% van de 

voertuigen) is wat aan de hoge kant. Er is een snelheidsdisplay geplaatst. De 

gegevens uit het display zijn nog niet beschikbaar. Het heeft verder de aandacht van 

verkeer. 

- Actie 8. De locaties worden op verzoek aangepast of gewijzigd. Het 

Inwonersplatform geeft in de herfst suggesties voor extra of andere locaties door.  

Men kan een en ander ook aangeven bij de gemeente als men een bladkorf in de 

straat/buurt wil. Peter wijst erop dat hij eerder om een korf gevraagd heeft op de hoek 

Koepellaan/ Nieuwstraat. Tevens is hem niet duidelijk of er op termijn geen 

mogelijkheden zijn voor bladkorven die Scherpenzeel meer waardig zijn. Actie 7: 

gemeente. 

 

6. Bespreekpunten:  

a. Woonstede 

- Er komt een AED in de wijk Vierzinnen. Deze zal worden toegevoegd 

aan het  landelijk netwerk. 

- Het spreekuur is als locatie verplaatst binnen de Breehoek. Dit wordt 

zeer gewaardeerd door de bezoekers. Het EnergieLoket van de gemeente 

is ook aanwezig bij het spreekuur. Er komen met name kopers in plaats 

van huurders af op dit spreekuur. Gemiddeld 8 personen per keer. 

- Woonstede heeft de woningen voor de Oekraïners op het voormalige 

Wetro-terrein aan de gemeente overgedragen. De naam van dit terrein is 

Tulpenhof. 

- Naar aanleiding van de Tulpenhof brengt de voorzitter een bij hem 

mondeling binnengekomen vraag naar de kringloopruimte ter sprake. Is 

het juist dat deze binnen een jaar moet verdwijnen en is er al iets bekend 

over een andere locatie? Het antwoord op het eerste luidt ja en 

aangaande het tweede wordt gemeld dat de gemeente en het bestuur van 

de kringloop nog naar een locatie zoeken. 
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b. Politie 

De agenten kunnen niet aanwezig zijn bij het overleg op donderdag en 

vragen om een andere vergaderavond. We gaan de data dit jaar niet 

aanpassen, aangezien die destijds in overleg zijn vastgesteld. De Boa zal 

de honneurs voor de politie waarnemen. 

                                                                                                           

c. Boa 

- Vincent is terug naar Barneveld. Een procedure voor een tweede Boa is      

        gestart. 

- Er zijn goede contacten met de jeugd. 

- Ouderen zijn een makkelijk doelwit voor cybercrime. Vraag is of dit 

opgepakt kan worden door het Inwonersplatform. Er wordt geantwoord dat 

dit meer iets is voor ‘Welzijn Ouderen’ en de medewerkers van de 

bibliotheek. Zij hebben ervaring en geven voorlichting over deze zaken. 

d.   Mail van E. Verweij-Holtkamp 

Het is niet bekend of het om privébakken gaat of dat het hier om de    

verantwoordelijkheid van de gemeente gaat. Dit zal worden uitgezocht en 

daarna aan betrokkene worden meegedeeld. Actie 8: gemeente. 

 e.   Vraag van Anita 

Het gaat in Akkerwinde om 112 koopwoningen, waarvan 66% aan 

Scherpenzelers is  verkocht. Huurwoningen worden verdeeld op 

inschrijving. Hoe langer men ingeschreven staat, hoe meer kans. Als men 

uit Scherpenzeel weggaat en elders een huurwoning accepteert, vervalt de 

inschrijfduur. Men kan zich eventueel opnieuw inschrijven. Inschrijving 

geldt regionaal in het gebied van Huiswaarts. De woningstichting is bij het 

toewijzen van woningen gebonden aan wettelijke regels. 

Er gelden speciale toewijzingsregels voor bijvoorbeeld de Parklaan of de 

nieuwe appartementen boven de nieuw te bouwen Jumbo. Mensen met 

een zorgindicatie hebben daar voorrang. In alle gevallen gelden 

inkomensregels, als het inkomen te hoog is, kan men niet huren via de 

woningstichting.                                                    

 

7. Lijst met adressen en telefoonnummers van de leden 

De voorzitter laat de lijst met gegevens rondgaan ter aanvulling. Hij beklemtoont 

dat de gegevens alleen voor intern gebruik zijn bedoeld (AVG).  
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8. Ontwikkelingen aangaande toekomst Inwonersplatform 

Geen opmerkingen. 

 

9. Wijkschouw-Oost en -West 

a. De datum van Wijkschouw-Oost wordt vastgesteld op D.v. 1 juni 2024. 

b. Anita, Els en Peter hopen een route vast te stellen. 

c. De datum is D.v.  zaterdag 11 mei op de Koepellaan 64. De voorzitter 

neemt te zijner tijd nog contact op. Actie 9: Op ’t Hof. 

d. De datum van Wijkschouw-West wordt vastgesteld op D.v. 7 september 

2024.  

e. Janny, Henk en Peter hopen een route vast te stellen. 

f. De datum is D.v. zaterdag 24 augustus op de Koepellaan 64. De voorzitter 

neemt te zijner tijd nog contact op. Actie 10: Op ’t Hof 

 

10.  Andere bespreekpunten 

 

Er zijn geen andere bespreekpunten. 

 

11.  Rondvraag  

- Er komt een flyer om leden te werven voor de WhatsApp-groepen. Deze gaat 

wellicht verspreid worden door de beheerders van appgroepen, makelaars en de 

woningbouwvereniging. 

- Wijziging van de naam op de Facebookpagina lukt Magda niet. Mieke biedt hulp 

aan. Zij wordt als beheerder toegevoegd. Mocht een en ander niet lukken, dan 

zal een nieuwe pagina aangemaakt worden met de juiste naam. Actie 11: 

Magda en Mieke. 

- Dineke stelt de onderlinge discussie die volgde naar aanleiding van de 

opmerkingen van de insprekers, ter discussie. Is het niet beter om ons in eerste 

instantie afzijdig te houden en alleen gerichte vragen te stellen. Op zich is dat wel 

verstandig hoewel onze vergaderingen openbaar zijn en we in voorkomend geval 

de insprekers vragen langer te blijven. Er zal naar bevind van zaken door de 

voorzitter gehandeld worden.  

- Dineke hoopt volgende keer voor Magda in verband met haar vakantie het 

verslag te maken. 

12. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng.  

 

 

Nota bene: datum volgende vergadering D.v.: do 30-05-2024 
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